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ČESKÝ KORFBALOVÝ SVAZ  Z.S. 
Zátopkova 100/2 , 160 17 Praha 6 
info@korfbal.cz 
www.korfbal.cz 

 
 

Zápis  
z jednání VV ČKS 

21.11.2024 - 20:30 - Google Meet 
 
Přítomni:  
Daniel Valeš, Lukáš Filip, Jakub Máša, Josef Valenta, Denisa Kolářová 

Zahájení 
- Předseda VV zahájil jednání VV (20:35).  

Aktuální informace předsedy VV 
- Předseda VV informoval VV o aktualitách ze proběhlého semináře NSA, kterého se za ČKS 

účastnil GS Tomáš Voda, ohledně prioritace a ohledně příslibu financování v roce 2025. 
- ČKS zůstal ve třetím koši a má garantovanou výši dotační podpory na činnost svazu ve výši 100-

115% roku 2024 a v dotačních programech Repre a Talent je garantovaná výše podpory ve výši 
95-105% roku 2024. 

- Předseda upozornil, že bude vyžadována validace dat ze strany svazu ohledně určení splění 
podmínky šesti hracích dní za sledované období (tím se bude na aktivní sportovce do 19 let 
zapojené v soutěžích vztahovat vyšší podpora, a to v částce 5.000Kč/osoba). ČKS validuje podle 
toho, zda má hráč zaplacené členské příspěvky (dle informací obdržených od klubů) a dle výkazu 
ze systému evidence utkání ČKS. 

- K tomuto tématu vznesl dotaz J.Máša, zda je možné započítat účast na turnajích typu Český 
pohár v Náchodě či Mistrovství ČR v beach korfbalu. Předseda vysvětlil, že možné do budoucba 
bude, pokud tyto turnaje budou spolupořádány svazem podle jasných reguli a výsledky budou 
řádně zaevidovány a tato data zdigitalizována, aby je bylo možné přidat a vykázat.  

- D.Kolářová přislíbila, že toto zpracuje a připraví tak, že následující Český pohár 2025 v Náchodě 
již bude pořádán tak, že budou evidovány soupisky ve formě zjednušeného zápisu, následně 
zajistí digitalizaci tak, aby bylo možné jednoznačně přiřadit k hráčům ve svazovém systému. 

- Dále předseda informoval o spuštění elektronického zápisu a o nutnosti maximálního testování, 
abychom získali informace o chybách a tyto mohli následně zadat souhrnně k vyřešení. 

- Předseda informoval o pořadatelství MS U19 2025, které se bude konat v Kutné Hoře ve dnech 
18.-20.dubna 2025. L.Filip vysvětlil důvody, proč původně oznámený pořadatel Německo 
oznámil, že turnaj není schopen uspořádat a informoval, že IKF vyzvalo členské země, aby se 
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tohoto pořadatelství ujaly, jinak hrozí, že by tento šampionát byl zrušen. Předseda vysvětlil, že 
ČKS z důvodu odpovědnosti k tomuto reprezentačnímu výběru, s nimž se dlouhodobě připravuje, 
zkusil poptat volné kapacity sportoviště a ubytování. Varianta kutnohorské haly Klimeška a 
ubytování v KH nakonec umožnila ucházet se o toto pořadatelství, které nám bylo ze strany IKF 
přiděleno. Předseda připomněl, že IKF se s těmito problémy potýká dlouhodobě, kdy naplánuje 
velké množství akcí a nemá pro ně, dostatečně dopředu, pořadatelské zajištění. 

- Předseda informoval o pořádání Finálového dne, které původně bylo plánováno na konec měsíce 
března 2025, ale z důvodu nemožnosti potvrzení haly v Kutné Hoře (z důvodu předběžných 
rezervací preferovaných sportů na možné nadstavby soutěží), kde byl termín původně přislíben, 
bylo nutné hledat jinou lokalitu. Podařilo se domluvit nájem haly Vodova v Brně, ale termín bylo 
nutné o týden posunout tak, že Finálový den ČKS bude v neděli 6.dubna 2025. Dle informací 
předsedy již s tímto termínem pracuje Marketingová komise ČKS pod vedením Martina Žáka. 

- Předseda připomenul, že do konce ledna bude svoláno veřejné on-line zhodnocení roku 2024 za 
reprezentaci a talentovanou mládež, na které musí být přizvána i NSA (stejně jako v minulém 
roce). Termín musí být zveřejněn minimálně 15 dní před plánovaným setkáním. 

- Předseda informoval o tom, že kluby již dostaly nabídku, jak mohou využít bonusový program – k 
pořízení obrouček či míčů (aktulně máme skladové zásoby v Brně) a nově byly doručeny i pytlíky 
na obuv, náramky a klíčenky od čínského výrobce. Další věci, jak bylo uvedeno v nabídce, jsou 
ještě v procesu výroby. Některé kluby již zaslaly své požadavky a předseda vyzval VV k zamyšlení 
se na stanovení limitu, do kdy bude možné využít tento bonusový program za rok 2024.      

 

Challenge 2024 
- Předseda informoval, že v prosinci na mezinárodní turnaj Korfbal Challenge pojedou tři české 

výběry, když třetí rok po sobě budeme mít tým v kategorii U15 (ročníky 2009 a 2010 pod vedením 
trenéra Filipa), dále tým v kategorii U17 (ročníky 2008 a 2009 pod vedením trenéra Šnévajse) a 
pozvání dostala i seniorská reprezentace, s níž byla účast definitivně potvrzena po ME2024. 

- Každý výběr 12 hráčů (U17 14 hráčů), 2 doprovod, U15 3 doprovod 
- Ubytování pro všechny je zajištěno v hotelu Novotel Brainpark (SEN+U17 – 26.-30.prosince, U15 

28.-30.prosince) 
- Spoluúčast byla stanovena tak, aby nebyla překročena roční miry souhrnných zaplacených 

spoluúčastí na člověka ve výši 20tisíc a je tedy SEN 0,- ; U17 3tis.; U15 2tis. 
- Hráči si platí – cestu v ČR a MHD v Rotterdamu. 
 

Mistrovství Evropy 2024 – zhodnocení 
- Česká reprezentace skončila nakonec na místě pátém, když z pěti zápasů dokázala vybojovat tři 

vítězství, ale je nutno dodat, že určitě pomýšlela na vyšší pozice. Po očekávané porážce s Belgií 
(10:32), vyhráli svěřenci trenéra Kracíka nad Anglií 19:10, ale totální kolaps v utkání s domácím 
Katalánskem poslal Česko jen do bojů ve skupině o konečné 5. - 8. místo. Zde již čeští 
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reprezentanti nezaváhali a porazili neúspěšné týmy ze druhé skupiny, když nejprve přehráli 
Maďarsko 23:14 a v posledním utkání na ME 2024 i Portugalsko 18:15 a vybojovali konečné páté 
místo. 

- Předseda informoval, že ČKS chtěl vysílat české zápasy na HbbTv České televize, kde vše již bylo 
předběžně domluveno, ale ze strany IKF nebylo možné zaručit požadovanou kvalitu signálu (ač 
IKF by tuto službu pro ČKS zpoplatnilo), a tak bylo od tohoto záměru upuštěno. Zpravodajství z 
ME 2024 tak bylo na webu – články předzápasové i okamžitě po zápasech. 

- Předseda informoval, že hlavní trenér Ivo Kracík byl požádán o předložení závěrečné zprávy, která 
ještě není finálně dopracována a bude VV předložena v nejbližších dnech a že k tomu následně 
ještě svolá předseda, do konce roku, zasedání VV ČKS 

- Proběhla diskuse o výsledku a dostatečnosti přípravy před vrcholem sezóny, ale z důvodu 
absence závěrečné zprávy od reprezentačního trenéra nepřijal VV zatím žádné finální stanovisko 
k dalšímu postupu. 

- Předseda současně informoval VV o vysloveném zájmu o spolupráci s českou reprezentací ze 
strany nizozemského trenéra Johana Boerema, který kontaktoval ČKS během ME 2024. 

 

Žádost KR 
- Na základě diskuze v KR ČKS, požádala KR ČKS jménem člena KR L.Pazourka o zvážení upravení 

ekonomické směrnice ČKS pro následující sezonu, neboť nedošlo k zohlednění změny herního 
systému v ČKE a ČDKE, kdy některé kola jsou jednozápasová a některá třízápasová. V 
současném stavu by rozhodčí pískající trojzápasová kola ČKE a ČDKE obdrželi odměnu 1000 
Kč/den, stejně jako rozhodčí, kteří budou pískat pouze jednozápasová kola. 

- Proběhla diskuse k předloženému návrhu a návrh KR ČKS byl přijat poměrem hlasování (3 pro 
návrh, 1 proti návrhu, 1 se zdržel) 

- Nové znění pro odměny rozhodčím: 

hlavní 
rozhodčí 

ČKE v případě 
1 utkání/den 

ČKE v případě 2 
a více 
utkání/den 1. ČKL 

ČDKE v 
případě 1 
utkání/den 

ČDKE v případě 
2 a více 
utkání/den Starší žáci 

Mladší 
žáci Minižáci 

1.000 Kč/den 1.500 Kč/den 
1.500 
Kč/den 1.000 Kč/den 1.500 Kč/den 

250 
Kč/utkání 

*200 
Kč/utkání 

*150 
Kč/utkání 

 

Žádost Vlastimila Krejčího 
- Krejčí žádá VV o úhradu nákladů na letenky Jitky Pavlíčkové na beach turnaj do Thajska. Hráči si 

platí náklady sami, za Jitku Pavlíčovou již v minulosti platil, a i nyní platí Vlastimil.   
- ČKS hradil na MS startovné, na BEL náklady na ubytování, cestu a startovné, nyní startovné a 

downpayment. 
- Cena letenky za Jitku Pavlíčkovou je 772 EURO. Letenka je zakoupena u Eva air. 
- Proběhla diskuze o přínosu beach reprezentace, který může hrát v budoucnu klíčovou roli v 

zastoupení na Světových hrách. Současně byla diskutována situace v plážovém korfbalu v Česku, 
kdy není velký zájem o tuto variantu korfbalu.  
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- VV se shodl, že podpora letenky pouze pro jednu osobu není koncepční a žádost zamítl 
hlasováním poměrem 4:1. Součastně doporučuje aktivistům více popularizovat  tuto disciplínu a 
ustanovit komisi, která by celou oblast koncepčně vedla, včetně státní reprezentace a  organizace 
tuzemských soutěží. 
 

Ukončení 

- Předseda VV ukončil jednání VV (23:15). 
 
        
 
 
          Zapsal: Lukáš Filip 


